
Bestyrelsesmøde 
2024.12.11 klokken 17.00 – 20.00 
 
Vi holder juleafslutning, så den officielle del slutter 18.30. 
 

Afholdes hos Helle på adressen Brørupvej 47 
Afbud: Elevråd, 
 
 

 Punkter:  Referat: Tid 

1

. 

Godkendelse af dagsorden Godkendt  

2

. 

 

Nyt fra medarbejdere og 

ledelse. 

Ea giver kort status på 

brugen af 

Meddelelsesbogen 

Dagtilbud: 
Vi arbejder i julens tegn 
Vi laver julegaver. 
Slagtning af fasan. 
Spisegrupper fra januar på Kometen. 
 
Rekruttering: 
Vi er i gang med at finde en 
køkkenfaglig eneansvarlig. 
Vi søger en barselsvikar for Nanna. 
 
Skolen: 
Julestemningen er på plads med 
juleklippedag og Lucia. 
 
På Saturn arbejdes der med et 
julestykke. 
 
"Skole for alle"-forløbet er startet 
igen. 
 
Aktuelle opgaver: 
Der er lidt sygdomspres. 
Arbejde med at finde den rigtige 
måde at bruge meddelelsesbogen 
som værktøj, især til at skrive mål og 
fokuspunkter for børnene.  
Vi undersøger, hvordan det kan 
gøres mest effektivt, da det lige nu 
opleves som tidskrævende. 
 
 
En pædagog er blevet ansat til SFO 
og KLUB. 

 



 
Vi melder ikke ud, hvilke lærere der 
skal have hvilke årgange, for at 
undgå at låse os fast. 

3

. 

Status på KVALid og 

pædagogisk tilsyn 

Der er to medarbejdere, der deltager 

i KVALid sammen med Olga (Lise og 

Birgitte). 

Vi har haft fokus på garderoben i 

børnehaven og toilettet i vuggestuen 

med særligt fokus på børnenes 

selvhjulpen hed. 

 

Vi har valgt at bruge video som 

dokumentationsmetode, hvor vi 

efterfølgende analyserede de 

forskellige videoklip ved hjælp af 

skemaer fra KVALid. 

 

På vores næste personalemøde skal 

vi fremlægge vores analyse for 

resten af personalet og udarbejde en 

handleplan for hvordan vi kan 

udvikle/afvikle det pædagogiske 

læringsmiljø omkring garderoben og 

toilettet. 

 

Ny Kvalid dialog består af ét hæfte i 

stedet for to. 

 

Link til introduktion til den nye 

KVALid-dialog. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=

Hl3BEfJe8eI 

 

 

4
. 

Status på kostordning Dialog med lærerne omkring en 
ekstra indsats vedrørende måltider 
og reduktion af madspild. 
 
Der vil være en stigning i 
kostordningen fra næste år. 
Per informerer forældrene via Aula. 
 

 

https://www.youtube.com/watch?v=Hl3BEfJe8eI
https://www.youtube.com/watch?v=Hl3BEfJe8eI


5

. 

Dialogmødet 

- Hvilke drømme og 

ønsker kan vi have til 

mødet? 

Der modtages input til det 

kommende dialogmøde med fokus 

på børnefællesskaber. 

 

Per sender en kalenderinvitation. 

 

 

6

.  

Orientering om 

omsorgsplan 

Vi har en omsorgsplan, som 

håndterer situationer omkring tab – 

f.eks. når et barn mister en nær i 

familien. 

 

 

7

.  

Status på byggeri Der forventes at de nødvendige 

tilladelser kommer på plads hen over 

de næste par måneder, og så kan 

byggeriet komme i gang til april. 

 

Julie, Helle og Per holder møde med 

Ejer Bjerg, formand, omkring 

høringen vedrørende støjværn og 

udvidelsen af dagtilbuddet. 

 

Vi inddrager personalet fra skolen og 

dagtilbuddet, så de kan give deres 

input til byggeriet. 

 

 

 

8

. 

Eventuelt    

9. Punkter til næste møde(r) 

Hvilket princip vil vi gerne 
lave tilsyn med?  

  

 

  
 
 
 
 
 



Årshjul bestyrelsen Landsbyordningen Ejer 
Bavnehøj   
   

Måned   Faste punkter   2024-2025 Årets punkter   

August onsdag 2024.08.28  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Årshjul revideres   

Bestyrelsen konstituerer sig 
(hvert andet år)   
   
Medie  

September 
torsdag 2024.09.26  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Procesplan for arbejdet med 
nye principper  
Udvalg der kigger budget 
nedsættes  
   

Forberedelse dialogmøde 
februar  
  
Skolestruktur  

Oktober mandag 2024.10.28  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Landsbyfest  
  
Trivselshandleplaner  
  

Arbejde med principper   
  
Opfølgning på dialogmøde 
med politikerne   
  
Nationale test  

November tirsdag 2024.11.26  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
  
Ledelsen fremlægger oplæg til 
ny styringsramme.  
Børnetalsprognose – og 
konsekvensen her af –hvilke 
muligheder har vi.    
”Rigets tilstand – økonomi”  
   

Skolestruktur  
Tilbagemelding på trivselsmåling   
fra NES.  
Oplæg om KVALid  
   

December onsdag 2024.12.11  
   
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
  
Julefrokost, halvt møde   

Meddelelsesbogen  
Opfølgning på pædagogisk tilsyn   

Januar torsdag 2025.01.14  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Ny skolestruktur:  
Sammenlæsning/aldersintegrer
et undervisning   
Forberedelse af dialogmøde 
februar.   
  

Forberedelse af dialogmøde 
februar forældre og 
personale   
   
Årlig skoleudviklingssamtaler.  
  
Skolestruktur  
  



Februar torsdag 2025.02.20  
   

Dialogmøde med forældre 
og personale   
   

   

Marts mandag 2025.03.10  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Regnskab-budget fremlægges   
Evaluering af dialogmøde  
   

Forberede valg til bestyrelsen   
  
Opdatering på arbejdet med 
principper  
   
Afslutning af skoleår og 
opstart af nyt  

April onsdag 2025.04.23  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Timefordelingsplan   

Ny skolestruktur   
  

Maj tirsdag 2025.05.20  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Fremlæggelse af det faglige 
udbytte med baggrund i de 
nationale test   
  

Den styrkede pædagogiske 
læreplan i dagtilbud/faglighed 
i dagtilbuddet  
    
   

Juni tirsdag 2025.06.19  
  
   

Nyt fra elevrådet   
Medarbejdere og ledelse 
informerer   
Fremlæggelse af trivselsdata for 
skoledelen, elever.    
Ny temaer til det kommende 
skoleår.   
Navne sættes på medlemmer til 
næste skoleårs 
forældremøder.   
Ny skolestruktur   
  
 Sommerfrokost, halvt møde   
  

  

  
 

 

 

 


